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Svar på Kommunaludvalgets spørgsmål nr. 35 (Alm. del – § 7) af 
4. januar 2012 stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DF) 

Spørgsmål
Påtænker ministeren at foretage sig noget i forhold til de IT-problemer, som er 
opstået i forbindelse med, at der efter valget skal flyttes over 2.000 statslige ar-
bejdspladser?

Svar
Som jeg har nævnt i min besvarelse af spørgsmål 33 og 34 er der ikke opstået stør-
re it-problemer i forbindelse med ressortomlægningerne, som har betydet, at med-
arbejdere ikke har kunnet arbejde i en længere periode. Som jeg ligeledes har 
nævnt i min besvarelse af spørgsmål 33 og 34 er Statens It og de ministerier under 
Statens It, der afgiver og modtager opgaver og medarbejdere, i tæt samarbejde 
omkring de it-mæssige opgaver i forbindelse med ressortændringerne med henblik 
på at få dem planlagt og løst, således at brugerne generes mindst muligt.

Statens It har fuld opmærksomhed og fokus på sikker og stabil drift, og Statens Its 
ledelse prioriterer opgaverne i forbindelse med ressortændringerne meget højt. 
Statens It dedikerer således de nødvendige ressourcer til at kunne gennemføre de 
it-mæssige opgaver i forbindelse med ressortændringerne og de efterfølgende re-
organiseringer.
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